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Zápis ze 113. zasedání AS FBMI ČVUT 
  
Termín zasedání: 23.05. 2019 
Přítomni:  

Ing.  Jan Kašpar 
Ing.  Jan Kauler, Ph.D. 
Mgr.  Radim Krupička Ph.D.  
MUDr. Jan Bříza, CSc. MBA 
Ing. David Vrba Ph.D.  
Bc. Tomáš Pokorný 

 
 
Omluveni:  

Magdaléna Sochrová 
Ing.  Jan Mužík, Ph.D. 
Mgr. Pavel Böhm 

 
Hosté:  

Prof. MUDr. Ivan Dylevský, CSc. 
 Ing. Jaroslav Pluhař, CSc. 
 
Program jednání:  
 

1. Schválení programu zasedání  
2. Informace o zápisech z el. hlasování 
3. Schválení rozpočtu FBMI ČVUT na rok 2019 
4. Různé 

a. informace děkana 
b. informace o stavu jednání s odborovou organizací 

 
  

 
Zápis z jednání: 
 

1. Schválení programu zasedání 
Předseda AS přivítal přítomné a seznámil senátory s programem zasedání. Dále přivítal 
mezi členy AS Mgr. Krupičku, který nahradil Mgr. Kimličkovou. 
 
AS schválil program zasedání AS. 
 
Výsledek hlasování: 6-0-0  
 

 
2. Informace o zápisech z el. hlasování 

Ing. Kašpar informoval o zápisech z proběhlých elektronických hlasování a jejich 
umístění na webových stránkách v sekci AS FBMI. 
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3. Schválení rozpočtu FBMI ČVUT na rok 2019 
Ing. Pluhař prezentoval předložený rozpočet FBMI ČVUT a aspekty jeho vzniku na 
základě předešlých jednání. Detailně vysvětlil objem rozpočtu ve vazbě na metodiku 
univerzity a budoucí výhled hospodaření. Děkan doplnil další podrobnosti o 
možnostech fakulty a indikátorech financování. Fakulta se bude v nejbližší době 
zajímat, jak správně vykazovat činnosti vedoucí ke zvyšování parametru K.   
 
Diskuse: Dylevský, Kauler, Bříza, Kašpar, Pokorný, Vrba, Krupička 
 
AS FBMI ČVUT přijal následující usnesení: 
 
AS FBMI schvaluje rozpočet FBMI ČVUT na rok 2019 bez připomínek. 
 
Výsledek hlasování: 6-0-0 
 
 

4. Různé 
 

a. Informace děkana – prof. Dylevský informoval o událostech z vedení ČVUT a 
vedení FBMI ČVUT 

b. Informace o stavu jednání s odborovou organizací - prof. Dylevský informoval o 
probíhajících jednáních a soudních sporech mezi FBMI ČVUT a odborovou 
organizací. Děkan senátory detailně seznámil s autentickými informacemi a 
s dokumenty, které se celé kauzy týkají. Dále děkan detailně citoval dostupná 
usnesení a rozhodnutí soudu a členům AS FBMI vysvětlil kroky, které v souladu s 
těmito usneseními a rozhodnutími soudu učinil. Děkan AS FBMI informoval, že 
kauza je stále otevřená a čeká se na rozhodnutí NSS a přislíbil informování AS FBMI 
o dalších krocích. 

 
Diskuse: Kašpar, Kauler, Bříza, Pokorný, Vrba, Krupička 
 
AS FBMI ČVUT přijal následující usnesení: 
 
AS FBMI vyslechnul informace děkana FBMI ČVUT o probíhajících jednáních a 
soudních sporech mezi FBMI ČVUT a odborovou organizací FBMI ČVUT a tímto 
usnesením děkanovi vyjadřuje podporu při jeho dalších jednáních 
 
Výsledek hlasování: 6-0-0 

 
 

 
  
 Zapsal: Ing. Kašpar   Ověřil: MUDr. Bříza 
 
 


